
Vragen van het CDA aan wethouder Kastje over de uitvoering gebiedsakkoord 

Oostelijke Vechtplassen. 

 

In de concept besluitenlijst van het college van 19 november 2019, deelt het college mee dat 

het ‘’Partnerovereenkomst financierende partijen, Gebiedsakkoord Oostelijke Vechtplassen’’ 

op 20 november ondertekend moet worden. Het college heeft besloten om de 

partnerovereenkomst te ondertekenen en tijdig het eerder afgesproken bedrag van € 250.000,-  

te voldoen. Het is het college niet gelukt om de raad tijdig een raadsbesluit voor te leggen 

over vrijgave van de sterpost, door een combinatie van personele wisselingen en een tekort 

aan ambtelijke capaciteit. Wij vinden dit als fractie geen goede gang van zaken en hebben 

vragen aan wethouder Kastje. 

 

Vragen; 

 

1. Kan de wethouder bevestigen, dat hij het raadsbesluit tijdig aan de raad had moeten 

voorleggen? 

2. Wat gaat de wethouder in het vervolg doen, om de raad in ieder geval tijdig te 

informeren? 

3. Wat gaat de wethouder in het vervolg doen om te voorkomen dat de raad niet meer 

gepasseerd wordt? 

4. Beseft de wethouder, dat dit een serieuze gang van zaken is door geen besluitvorming 

voor te leggen aan de raad? 

5. Kunt u beloven dat de raad in de toekomst tijdig wordt geïnformeerd, over een tekort aan 

ambtelijke capaciteit en personele wisselingen om een passering van de raad te 

voorkomen? 

6. Wij hopen als fractie dat dit zich in de toekomst niet meer zal voordoen en de raad tijdig 

raadsbesluiten krijgt voorgelegd. 
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